

亞太
永續博覽會

2024 SDG Asia

誠摯邀請您參與2024第三屆亞太博覽會

Invitation from 2024 3rd SDG Asia

行政院國家永續發展委員會、永續發展目標聯盟(A·SDGs)指導、台灣永續能源研究基金會主辦的「2024第三屆亞太永續博覽會」，共有來自10個國家、超過150個國內外中央與地方政府、企業、學校、NGO單位參展，整合高峰會、論壇、頒獎、倡議等多元活動，促進全球各的永續專家與實踐者交流對話，共創合作新機。歡迎蒞臨！

Advised by the National Council for Sustainable Development and the Alliance for Sustainable Development Goals (A-SDGs), and organized by TAISE, the "2024 3rd SDG Asia Expo" will feature participants from 10 countries and over 150 domestic and international central and local governments, enterprises, schools, and NGOs. The expo will integrate diverse activities such as summits, forums, awards, and advocacy, promoting dialogue and collaboration among global sustainability experts and practitioners, creating new opportunities for cooperation. We warmly welcome your presence!

8/8 (四) - 8/10 (六)
8 Aug(Thur) - 10 Aug(Sat)

台北世界貿易中心展覽大樓1樓
世貿一館A+C+D區
(台北市信義路五段五號)

09:00-17:00

Exhibition Hall 1, Taipei World Trade Center
Zone A, C & D, Exhibition Hall 1
(No. 5, Section 5, Xinyi Road, Taipei City)

攤位名稱 :
Name of Booth :

中美洲銀行 (CABEI)

攤位編號: Booth No:

A03

參觀報名

